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2 9 2.2%

1 3 0.7%

01A. Incorporar la internacionalització de l'FP al Projecte Educatiu de Centre 8 2%

01B. Incorporar la internacionalització de l'FP al Projecte Educatiu de Centre 8 2%

02A. La gestió de l'FP dual 12 3%

02B. La gestió de l'FP dual 8 2%

03. Gestió de l’emprenedoria en el centre 8 2%

04. Innovar amb empreses des de l'FP 9 2.2%

05. La gestió de la Formació Interna de Centre 5 1.2%

06A. Estratègies per disminuir l'abandonament a l'FP 7 1.7%

06B. Estratègies per disminuir l'abandonament a l'FP 7 1.7%

07. Els projectes de col·laboració entre les escoles d’art i els centres educatius del seu entorn 7 1.7%

08. Els projectes de ciutat de les escoles de música 9 2.2%

09. Escoles Oficials d'Idiomes: La pràctica pedagògica sota criteris de qualitat 9 2.2%

10A. Metodologies per fer l’auditoria interna del sistema de gestió 9 2.2%

10B. Metodologies per fer l’auditoria interna del sistema de gestió 8 2%

11. L’autoavaluació del centre 11 2.7%

12A. Implementació de la nova ISO 9001:2015 als centres educatius 7 1.7%

12B. Implementació de la nova ISO 9001:2015 als centres educatius 5 1.2%

13. Model E2CAT aplicat als centres educatius 9 2.2%

14. La gestió del procés d’ensenyament i aprenentatge 7 1.7%

15A. Els reptes de la nova funció directiva 5 1.2%

15B. Els reptes de la nova funció directiva 6 1.5%

16. Implementació del sistema de gestió ambiental a l’institut 8 2%

17. Dinamització d'equips de treball al centre 6 1.5%

18. La gestió dels valors 6 1.5%

425 respostes
Mostra totes les respostes  Publica les estadístiques

Resum

[Imatge]

Com valores l'organització general de la Jornada?

Com valores la primera ponència, “L'ensenyament i aprenentatge, un repte de tots”, a càrrec del Sr. Àngel Castiñeira?

Escull la taula del Work Cafè on has participat:

Edita aquest formulari
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19. La gestió dels indicadors i la presa de decisions en la revisió per la direcció 7 1.7%

20. La gestió del pla de comunicació del centre 11 2.7%

21. Les aliances entre empreses, organitzacions i instituts 5 1.2%

22. Gestió de les persones del centre 6 1.5%

23. Els programaris de gestió de la qualitat als centres 2 0.5%

24. El treball amb la realitat augmentada a l’aula 6 1.5%

25. Les eines 2.0 a l'aula 7 1.7%

26. Flipped classroom 7 1.7%

27. Treball a l'aula amb mòbils 6 1.5%

28. Entorns personals d'aprenentatge (PLE) 5 1.2%

29. mSchools: aplicacions mòbils a les famílies professionals d'administració i gestió, arts gràfiques, comerç i màrqueting i informàtica i comunicacions 6 1.5%

30. Associació Espiral: noves tendències en educació (ludificació, visual thinking, design thinking...) 0 0%

31. Robòtica i programació educatives 9 2.2%

32. Aplicacions educatives de la impressió en 3D 8 2%

33. L’e-portfoli 7 1.7%

34. Metodologies d'avaluació: autoavaluació, coavaluació, rúbriques i bases d'orientació 9 2.2%

35. Aprenentatge basat en problemes (PBL) 6 1.5%

36. Metodologies per tal d’assolir els resultats d’aprenentatge d’anglès a l’FP 8 2%

37. La tutoria a l'FP 7 1.7%

38. La gestió del procés d’assessorament i reconeixement de l’experiència professional 8 2%

39. Adaptacions curriculars dels títols d’FP a les necessitats del sector productiu 4 1%

40. La gestió de projectes multidisciplinaris 4 1%

41. Treball per projectes: cas pràctic de metodologia aplicada a cicles formatius 13 3.2%

42. El tractament de les intel·ligències múltiples a l’escola 5 1.2%

43. Activitats de servei a la comunitat de l’alumnat de l’ESO 7 1.7%

44. Aprenentatge servei a l’FP 8 2%

45. Qualitat a l’FP del País Basc 1 0.2%

46. Transferència de la innovació entre els centres d'FP i les empreses al País Basc 3 0.7%

47. El projecte de centre: Institut Pere Martell de Tarragona 2 0.5%

48. El projecte de centre: Institut Cal·lípolis de Tarragona 3 0.7%

49. El projecte de centre: Institut Marianao de Sant Boi de Llobregat 0 0%

50. El projecte de centre: Institut Bernat el Ferrer de Molins de Rei 6 1.5%

51. El projecte de centre: Institut Escola del Treball de Barcelona 0 0%

52. El projecte de centre: Escola Sadako de Barcelona 4 1%

53. El projecte de centre: Escola Virolai de Barcelona 7 1.7%

54. El projecte Horitzó 2020 de Jesuïtes Educació 8 2%

55. El projecte de centre: Centre de Tecnologies Ituarte. Suport a la innovació de l'Horitzó 2020 6 1.5%

56. El projecte de centre: CCE Montessori-Palau de Girona 7 1.7%
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Com valores el funcionament i tema tractat al work-cafè?

Com valores la segona ponència: “Metodologies i entorns per a l'aprenentatge: Com visualitzem les noves escoles?”, a
càrrec de la Sra. Dolors Reig?

Com valores la tercera ponència: "La comunicació s'ha de planificar?”, a càrrec del Sr. Jordi Adell?
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1 1 0.3%

5 243 57.2%

4 141 33.2%

3 32 7.5%

2 8 1.9%

1 1 0.2%

Com valores els espais on s'ha desenvolupat la Jornada?

Quins aspectes de l'organització i continguts de la Jornada consideres que han funcionat millor?

Recepció, sala ponències, continguts

Pel que fa a l'organització, destacaria la recepció i la informació que hi ha hagut dels diversos espais, les taules etc. i també el compliment de

l'horari previst. La ponència del Sr. Jordi Adell m'ha semblat excel·lent, ens ha fet reflexionar sobre el nostre propi estil de comunicació amb

l'alumnat. Ha estat un exemple per a tots nosaltres sobre com ens hem de plantejar la comunicació a l'aula. Molt motivador!

Lloc i ponents

Ponències espectaculars, gran riquesa de continguts, obliga a la reflexió i potser al canvi d'hàbits

En general tot ha anat molt bé.

Les ponències

Tot: la tria dels ponents, l'organització de les taules del work cafè, l'ajustament a l'horari, el temps per a cada activitat (intens, però molt bé), el fet

de canviar d'activitat (si tot fossin ponències seria una mica pesat)

La temporalització Logistica i organització El workcafe ho trobo un recurs molt interessant per conéixer i intercanviar experiències

Tota l'organització ha sigut correcta.

L'organització del work-cafè i l'acollida.

La conferència del senyor Castiñeira ha estat molt bona amb diferència a la resta. Solament per aquesta conferència ja ha valgut la pena anar.

M'ha agradat molt com s'ha organitzat tot amb les taules per esmorzar , molt ben endreçades i amb menjar i beguda, que és d'agrair. El lloc és

molt adient perquè tothom pot arribar allí.

La primera i tercera xerrada han estat Excel lents. L'acreitació molt ràpida i endreçada.

El format és àgil i l'organització general molt bona. Hi ha input interessant, i ben transmès, i també interacció i "socializing". A destacar, el work

café, que introdueix varietat en la dinàmica i permet aprendre/debatre/intercanviar/ preguntar/explicar l'experiència pròpia (èxits, dubtes, reptes o

dificultats...).

Organització work-cafe Intercanvi experiències

Espais coffe-work soroll excesiu

Organització i compliment dels horaris amb una certa flexibilitat

La tria de ponents i l'oferta de work-cafés ha estat molt encertada.

Ponents, work coffe

Els ponents han estat molt satisfactoris El work-cofee és una bona pràctica i molt interessant per poder compartir amb altres centres.

Xerrada Jordi Adell

-

.

Puntualitat Taules de treball

La taula assignada pel work-cafè no era una de les meves preferències. El temps per tothom és un gran valor que no podem perdre.

Tot bé!!

Organització

El tema de les ponències.

L' organització perfecta.

M'han agradat molt aquestes jornades, des de l'organització fins a les ponencies . Us felicito!

El work - cafè és molt participatiu

Rebuda i distribució dels participants (indicacions rebudes, explicació...)

L'ensenyament i aprenentatge, un repte de tots”, a càrrec del Sr. Àngel Castiñeira

La ponència marc i el WorkCafé

Tot i que una mica estressant, l'esforç que es fa per ajustar-se al temps assignat. Les tres conferències molt ben triades i molt enriquidores. He

après i aplicaré en el meu dia a dia com a profe i coordinadora de qualitat "novell" molts dels aspectes que es van parlar. Felicitats a tots i a totes

per fer possible aquestes trobades.

En general tot bé

Els temes tractats a les tres ponències.

En general tot ha estat cuidat i ben programat.

Les conferències molt ben trobades.
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Realment tot estava molt acurat i detallat i per part meva vaig tenir molta satisfacció d'haver participat.

L'organització ha estat molt bona el lloc és molt adient el personal és molt amable

Les ponències sempre són interessants. Escoltant s'aprén !!!!

He trobat molt enriquidora les ponències del Sr Angel Castiñeira i del Jordi Adell , per motius diferents però crec que han estat un encert. També

m'ha semblat prou bé el tema de l'acreditació que ha estat ràpida i aclaridora de les taules on anavem i el work cafè també força bé llàstima que

de vegades el soroll de tantes taules dificultava els seguiment

Les conferències m'han semblat molt interessants.

En general bé, sense cap problema

Tot ha funcionat molt bé.

Les ponències i les sessions de treball

Tots

la qualitat de tot! hem après moltíssim, hem sortim amb ganes i recursos per millorar i ho hem passat molt i molt bé. moltes gràcies Hores molt

ben invertides!

Els continguts tractats, el moment de compartir experiències al work cafè i els ponents, han fet que la jornada hagi estat per mi una experiència

per repetir . Em quedo amb tots els imputs rebuts que m'estímulen pet continuar en la meva tasca .

La tria dels ponents va ser molt encertada. Personalment, crec que tenint ponències de tal categoria, caldria deixar més temps per a que

poguessin fer les seves exposicions amb tranquil·litat.

Els work-cafès

Molt bona coordinació i molt bons ponents

L'espai i les instal·lacions han estat excel.lents, així com l'organització; tant des del principi, com la cloenda (amb la participació dels alumnes de

l'Institut del Teatre). El workshop s'ha fet curt. Quan es tracten temes d'interès, el temps no allarga suficient. Serveixen com a presa en contacte,

però no dóna temps per a gaires coses més.

En general l'organització de la jornada va estar molt bé. Cal felicitar a l'equip

Felicitats per la Jornada, ha funcionat tot a la perfecció i a més a més, complint amb l'horari previst. - Qualitat dels ponents - Interès dels

continguts

El Work Café és sempre el més interessant, ja que és un tema que t'interessa i si no hi ha temps (mai n'hi ha prou), com a mínim marxes sabent

amb qui has de contactar i on trobar més informació.

L'horari. Hi hagut puntualitat.

Tots han funcionat molt bé. La durada del workcafe és l'adequada.

Rebuda al hall. Distribució working-cafe i control del temps ens van avisar 15 minuts i també 5 minuts abans acabar. Introducció de les

conferències i explicació per part dels responsables del projecte del que es feia en cada moment

Molt bona senyalització! Impossible perdre's. Molta atenció per part de les hostesses! Taules de 9 perfecte per tenir un parell d torns de paraula i

que la gent no ens extenguem massa! La qualitat dels ponents ha sigut prou notable! El problema és que generalment es queden curts perquè

s'extenen en situar l'audiència. No sé quina solució hi ha...

Tot ha funcionat perfectament i ha estat una jornada molt profitosa.

Tot bé

Tot ha funcionat molt i molt bé.

Les ponències han estat molt bé, sobretot la del Sr. Jordi Adell.

Les ponencies molt interessants

La gestió dels temps i organització en general.

Les ponències estaven bé i no hi havia problemes d'audio, i això s'agraeix.

Acreditació

En general tots

ponents molt interesants

En general TOT

Tot molt bé i correcte, cal destacar l'excepcionalitat del Sr Adell. Moltes gràcies

Les ponències amb una temes molt encertats i les Taules del work-cafè.

L'organització dels work café que ha deixat gent fora de taules específiques-

El Work Cafè Les ponències 1 (Àngel Castiñeira) i 3 (Jordi Adell)

Els temes de les ponències són de molta actualitat. Fan pensar en com enfocar els canvis de la tasca docent, ara i de cara al futur.

Els espais eren adequats i els ponents excel·lents.

El workcafè ha estat força participatiu i els centre ponents han portat material que han mostrat a la taula.

Els temps establers han funcionat bé i les intervencions han estat ajustades. El tempo de la jornada ha funcionat com un rellotge, aspecte que

s'agraeix. Els temes de les taules i treballar-ho amb un work-café ha estat genial i el temps correcte pels plantejaments que es van fer. Com a

mínim a la taula que vaig participar.

El work-cafè i les dos últimes ponències.

La ponència de l'Angel Castiñeira. L'originalitat de l'intercanvi d'idees i de rebre informació mentre prens el cafè i esrmorses.

La tria dels ponents i la idea del work-cafè.

Tota la Jornada ha estat un èxit, de continguts (hem aprés) i d'organització. Moltíssimes felicitats!

Workcafé Aquest any hem anat prou puntuals

Work cafè. Tot s'ha ajustat bé amb lo programat
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El work café, molt útil i directe

Heu estat perfectes!!!

Organització i temes tractats

El work café, per la complexitat que te

Com cada anya, l'organització és perfecte: recepció, acreditacions, indicacions de les hosteses, etc. Els continguts han estat molt encertats.

FELICITATS!!!

L'estructura de la jornada en el workcafé considero què és un encert.

Enhorabona!!

Les ponències en general força bé. I el work-cafè també, perquè és on pots comunicar-te amb experiències d'altres centres.

El work-cafe va ser molt interessant

L'organització en general

Tot perfecte!

M'ha encantat. Ha sigut la primera vegada que he anat i m'ha agradat molt.

Molt interessant xerrada Angel Castiñeira.

En general ha estat una jornada molt ben planificada,amb ponencies molt interessants.Obviaria l'entrega de diplomes ISO.Es fa pesat i no crec

que sigui d'interès per a la jornada en si.

En general ha funcionat tot molt bé

Moure tanta gent no és fàcil, per tant, felicitats per tot plegat.

La Xerrada del Jordi Adell

Les xerrades

L'organització

les ponències, molt interessants i didàctiques

Els tres ponents van ser excepcionals sobretot la primera i la tercera ponència. Felicitats!!!!

més temps per work-cafe

alguna ponència

Proposta i organització

Tot ha estat molt bé

Combinació d'elements adequada (lliurament diplomes, xerrades, work cafe) Durada de les xerrades/intervencions Elecció dels conferenciants

Direcció de la taula work coffee

La jornada ha estat molt ben organitzada i les ponències han estat molt interessants.

Organització i format del work café

Crec que cal prescindir de tants parlaments "oficials" i deixar més temps als ponents i al debat.

Tot be

En principi, tot ha funcionat correctament.

Cumplimemt programa Recepcio Work cafe

Els ponents han estat de molt nivell. Molt interessants tots ells.

L'organització, penso que era complicada amb tants assistents. Sr Castiñeira i sra Roig brillants!

Espais Work café Informació i rebuda. Ponències.

El que més m'han servit a nivell personal i professional és la taula del work-café i la ponència a càrrec del Sr. Adell.

Tot

Els espais on s'ha desenvolupat la jornada queden una mica lluny, sobretot per la dificultat d'accès. Potser seria més pràctic poder-ho fer al centre

de Barcelona.

Les ponències, molt encertades. Els ponents molt bons

La taula del workcafé. És molt interessant poder compartir experiències i idees amb companys d'altres centres.

la xerrada sobre comunicació i el work-cafè

L'organització de les activitats en general. Tot ben "apamat".

Les ponències molt encertades i molt adequades a la jornada. L'organització perfecte!

El escollir dos ponents com la Dolors Reig i l Angel Castañeira.

El Work Café permet personalitzar més la Jornada. Valoro molt els continguts, ja que es tracta de motivar. La formació ja la hem rebut a la

Universitat, als cursets...

Organització i espais.

La tria dels ponents

MOlt bé.

En general molt bé.

----

Em va agradar força el plantejament del work cafè

Ponències molt interessants Work café molt interessant

Les ponències han estat interessants, ajustades al tema de la jornada. Els ponents genials.

Les ponéncies han estat força interessants. La durada també ha estat encertada.

tot en general bé



16/11/2015 ENQUESTA VALORACIÓ XIII JORNADA DE QUALITAT A L'ENSENYAMENT 12/11/15 - Formularis de Google

https://docs.google.com/a/xtec.cat/forms/d/1T7rEBu0UOrvBX6xhD67_kh6CwF6KUDViEmwqujswyCU/viewanalytics 6/14

Les ponències han aportat metodologies i suggeriments molt útils per a les bones pràctiques a l'aula.

El punt de credencials i informació

Felicitats a l'equip organitzador.

el work café, i l'espai escollit per portar tota la jornada a terme

La ponència de Jordi Adell ha estat sublim. Felicitats pel conferenciant. També molt interessant la ponència d'Angel Castiñeira. L'ambient al work

café ha estat bé, tot i que en algunes ocassions el soroll impedia la comunicació.

Les dues conferencies despres del cafe...genials !!! Compartir bones practiques amb centres similars i /o afins al work cafe

La durada del work café ha estat molt correcte. L'estructura de les jornades i la temporització ha estat molt bé!

La ponència del Sr. Jordi Adell, totes tindrien que ser així.

el lloc on s'ha fet la jornada i els temes triats per les conferències

Les conferències i el work-café per a mi va estar molt molt bé. Els ponents molt ben triats. Interessant el tema , exposició molt clara i crec

ajustada a la realitat amb elements concrets d'aplicació i criteris a tenir en compte per a prendre decisions. Em va obrir la perspectiva per poder

intuir en algun grau aproximat com són les generacions i l'educació del futur.

En general, ha estat bé. Les ponències eren molt interessants. I tot i que la taula a la que en principi m'havien assignat estava plena, a la taula a

la que m'he pogut asseure es tractava el mateix tema.

La Gestió del temps. És a dir començar puntualment i marcar clarament als conferenciants que no poden superar el seu. El temps assignat a les

conferències principals s'ha quedat curt. No es pot aprofundir prou.

L'intercanvi d'experiències en el work café.

Les conferències.

El timming força bé. Els temes i els ponents molt encertats. E work-caffe, trobo que amb una hora llarga hem tingut temps per parlar

tranquil·lament, i el fet que només hi haguès dues experiències ha facilitat que no ens agobiessim. Molt bé!

Work cafe, les ponències

Les ponències

Les ponències i la capacitat de fer coincidir tantes persones i tants projectes en una sola jornada.

El dinamisme i la duració de totes les activitats.

L'organització i els espais.

La ponència marc ha estat molt estimulant. La possibilitat de trobada i intercanvi sobre temes concrets, des de la proximitat

Donat la gran quantitat de gent, més previsió de les taules....jo no tenia cap assignada.

L'organització general ha estat molt bé. Molt amable tothom. El format de la jornada crec que és molt bo.

El format de work cafè

Tot m'ha semblat correcte.

Sala polivalent. Presentació ponències.

El work coffe molt bé.

Les taules work-cafè

Tot molt bé

El compliment dels horaris establerts al programa

Acreditació molt ràpida i eficient. Bona organització en general.

Workcafe

El work cafè

El nivell dels conferenciants i l'expertesa han proporcionat informació interessant i enriquidora que pot ser de profit per a la pràctica com a docents

i per als centres educatius.

La jornada està ben organitzada

haurien de fer-se només ponències generals i no work-cafes

Només puc que felicitar a l'organització.

Molt bona organització. Felicitats. Molt bó el darrer ponent.

No he pogut assistir a l'última ponència.

Tot ha funcionat bé, però especialment el work-cafè

La qualitat dels ponents

Tot en general

Les taules de fred-back

el work-cafè

El work cafè ha estat prou interessant i també la manera de fer la xerrada del darrer ponent (en aquesta hora ja tothom està una mica cansat i va

passar l'estona volant).

Les taules del work-café molt ben organitzades respecte fa dos anys. Les ponències molt interessants

Demasiada gente para el aforo de la sala de ponencias

Ponents.

Les taules de treball

Els horaris han estat prou ajustats i la distribució ha permès assolir les petites desviacions. La recepció a l'arribada ha estat molt adequada i amb

poques esperes.

En general tota l'organització ha estat excel·lent



16/11/2015 ENQUESTA VALORACIÓ XIII JORNADA DE QUALITAT A L'ENSENYAMENT 12/11/15 - Formularis de Google

https://docs.google.com/a/xtec.cat/forms/d/1T7rEBu0UOrvBX6xhD67_kh6CwF6KUDViEmwqujswyCU/viewanalytics 7/14

Les ponències han sigut molt interessants i han seguit per complet l'horari.

La temporització en concret i els continguts en general.

Quins aspectes de l'organització i continguts de la Jornada creus que es podrien millorar?

Donar més temps a les aportacions a les taules especifiques

El workcoffe. Encara que estavem junts, l'acústica no permetia sentir el què es dèia a l'altra banda de la taula.

El soroll ambiental durant el work cafè feia difícil seguir les explicacions i tenir una conversa.

el plantejament dels continguts és bo. Crec que capteu bé les necessitats de les diferents organitzacions

En el work café al estar parlant totes les taules alhora era difícil sentir bé als propis companys de la mateixa taula. L'entrega de diplomes s'ha fet

molt llarga. La ponència del Sr. Castiñeira era molt interessant i no ha tingut prou temps. La última ponència (Sr. Adell) també era molt

interessant però anava fora de temps. En general, molt apretat de temps les ponències i en canvi s'ha invertit massa temps en la entrega de

diplomes.

L'entrega de diplomes és molt pesada, s'hauria d'alleugerir

La coordinació prèvia entre els ponents del work-cafè, encara que sigui mínima. Vaig trobar força desequilibri entre la "potència" d'un i altre ponent.

La temporització de cada apartat.

Poder a assistir a dos work coffe i menys xerrada

La capacitat de la sala gran, es va quedar petita per la quantitat de gent acceptada a participar a les jornades. El tema del audio a la xerrada de la

Sra. Dolors Reig, tot i que crec que tenia més a veure amb ella que amb un problema tècnic ja que a la del Sr. Jordi Adell va funcionar

perfectament. Potser caldria supervisió dels continguts de les ponències? potser és una sensació meva però aquest any ha estat tot plegat una

mica més dispers...

Potser els espais s'estan quedant petits.

L'assignació de taules

Tenir més temps per comentar al Work-Cafè

Concordança dels horaris previstos amb els reals

Les presentacions i finals institucionals són força avorrits

La sonoritat a les taules del cafè-treball.Costava molt sentir el que deiem.

La manca de temps en algunes ponències.

El temps i el soroll ambiental en el work coffe es podria millorar

-

El temps va molt just...Sobretot per a les ponències.

Poden millorar les taules de work café amb la concreció dels temes. Són temes molt amplis com per tractar en tan poc temps. Les taules tenen

moltes persones per el poc temps del que es disposa. Si tots hem de presentar-nos, intervenir, escoltar i preguntar, disposem de poc temps.

.

Entrega de diplomes(eliminar del programa)

Sales més petites. Masas soroll. Poc temps d'exposició Masas temps d'introducció abans del work cafe

Work-cafè. Valoro molt positivament l'esforç de l'equip d'organització per poder posar a tothom a la seva taula, però el soroll de tantes persones, la

poca mobilitat que disposaves per prendre anotacions i el poc temps dedicat a aquests tema, van ser punts febles.

Caldria uscar espais diferenciats i aïllats acústicament per desenvolupar el work-cafè (encara que fos en espais menys "còmodes"). Es feia molt

difícil sentir la intervenció dels companys/es Donar més estona al treball en petit grup. Pràcticament ens hem hagut d'aturar quan començavem a

aprofundir en cada experiència.

Una mica més de temps en el Work Café. Passa el temps molt ràpid.

Mes estona pel work cafe owork cafes rotatius.

La part institucional massa llarga Molt soroll al work cafè

Work-café sense temps de preguntes. 3 exposicions, una d'elles massa llarga. Títol del work-cafe erroni, parlem de treballar per projectes o del

mòdul de projecte (els 3 casos eran mòduls de projectes que s'havien estès a altres mòduls). L'entrega de certificats als Instituts a hipotecat més

de 30 minuts de la jornada.

L'assignació de taules. Hauría de ser possible tenir l'assignació abans de la jornada. Crec que s'hauria d'especificar que es fa a la taula (exposició,

taula rodona, etc...ja que segons on estiguis el format varia).

No m'ha agradat la ponència de Dolors Reig. L'he trobat confusa i desorganitzada. Les idees exposades m'han semblat poc desenvolupades i

trobo que el que ha dit és poc representatiu de la realitat de les aules. L'entrega de diplomes es fa una mica pessada.

El tema del work-café és molt interessant però no en surto d'estar en una taula amb un dels temes que he triat. Concretament, he estat a la taula

on es concentraven les EOI i el què han explicat era molt interessant però la meva realitat docent no té res a veure amb les EOI.

La distribució dels work Cafè, ja que tot i que l'assignat va ser interessant, no era el que més m'interessava.

Falta d'aparcament, vaig trigar 30 minuts en aparcar. Els espais son molt adïents

Com a ponent en la taula 14 del work cafe crec que seria interessant coneixer l'exposició que faran els altres ponents, per adaptar-nos establir

ordres en les exposición i evitar repeticions.

Tot funciona molt bé, em consta que alguns participants no van poden estar a la taula del work cafè que havien triat però té la seva lògica. Potser

a l'hora de triar si la taula ja està plena que no tinguis l'opció.

la jornada és massa llarga, s'ha de tenir en compte que venim de tota Catalunya, no només de Barcelona 3 ponències són moltes

Los works coffee un poco justo de tiempo y demasiados temas interesantes para solo poder asistir a uno. Quizás en vez de 3 ponencias hacer 2

y dos tandas de work coffee.



16/11/2015 ENQUESTA VALORACIÓ XIII JORNADA DE QUALITAT A L'ENSENYAMENT 12/11/15 - Formularis de Google

https://docs.google.com/a/xtec.cat/forms/d/1T7rEBu0UOrvBX6xhD67_kh6CwF6KUDViEmwqujswyCU/viewanalytics 8/14

Poder la reassignació de taules a les persones que ens havíem quedat sense taula (tot i que comprenc que es molt complicat).

Segons la meva opinió, sobren les intervencions polítiques en què se'ns diu que el govern recolza l' ensenyament i els docents quan en realitat

som un colectiu menystingut i desprestigiat.

La Jornada és massa densa. Tot es va massa contra rellotge. Amb una ponència menys estaria bé. El work-cafè està bé, però les taules estan

massa juntes, i costa de seguir les converses.

Tot molt bé.

mes temps als work-cafè

És una pena que els discursos inicials hagin sobrepassat l'horari previst i que després s'hagi hagut de pendre temps de les ponències.

El problema és millorar i agilitzar la logística. Algunes persones en venen de molt lluny, és complicat aparcar i prendre el primer café amb moltes

cues a la caixa de cafeteria i a la barra es fa pessat.

El soroll del work cafee. El format de les xerrades: no poden parlar d innovació en els nostres alumnes i fer xerrades igual q fa 15 anys.

Agilitzar la entrega dels diplomes als centres certificats.

Potser seria positiu dedicar més temps al work-café i menys a les ponències.

Els accessos des de l'auditori a les diferents sales dels work-cafè.

L'excés de soroll impedia gaudir de les taules rodones al work café

El temps del work-cafè: seria millor escurçar el temps dedicat a la inauguració per tal que es pogués dedicar més temps al work-cafè.

Cap, tot molt bé!

Facilitar l'aparcament als assistents.

Jo preferiria fer 5 works-cafè i una sola conferència. S'aprofita molt més la informació que interessa. El que no m'ha convençut ha sigut tenir gent

de primària, secundària obligatòria i post-obligatoris a la mateixa taula perquè les metodologies no poden ser iguals ja que els alumnes són molt

diferents i la formació dels docents també, els ritmes, els objectius....

El work cafe no ha cobert les meves expectatives: ha sigut tan curt!!!! En realitat, la majoria de persones anàvem pels tallers que jo trobava molt

interessants tots, però amb una durada molt petita, molt poc temps per aprofundir les coses. Tampoc m'ha agradat cóm s'han enfocat, estava tot

tan obert que al final parlàvem de tot i de res alhora, la qual cosa demostra que en el meu cas, en el de l'internacionalització no és suficient la

tasca que fa el Departament amb la Xarxa de Mobilitat i els seus Coordinadors, ja que aquesta informació no arriba als Centres. Per això, hi havia

perfils dispars, gent com jo que voliem aprofundir en el nostre tema, i gent que anava a informar-se com a primer cop. S'hauria de quedar més

cops a l'any, no sols en una jornada. L'acústica de les aules per a work cafés no eren bones, eren massa sorolloses. I tampoc m'ha agradat que

els work cafes duressin tan poc i en canvi haguessim de presenciar conferències que estaven bé, però que no m'interessaven, igual que els

parlaments de les autoritats o la repartició de l'ISO que també sobraven, restaven temps.

El so i visió de les pantalles en alguna conferència. Per exemple la Dolors reig.

Incomoditat de les taules del work cafè( poc espai ) i estan tant juntes entre elles que costa seguir les converses.

Res

El caffe-work se'ns ha quedat una mica curt, l'interès per a la participació ha fet que quedessin alguns aspectes per conèixer del altres

participants que hi havien a la taula.

Controlar el temps als ponents del work-cafè, perquè un no sigui el que monopolitzi tota la conversa

Intentar minimitzar el soroll d'ambient a la sala del work-cafe, perquè per moments no ens enteràvem de res.

Donar al menys 30 minuts més per les taules del work café.

Que no t'assignin a dit a un grup de treball working -cafe sobre un tema que no t'interessa res...Si es fa l'esforç de puntuar 4 ítems caldria

respectar-ne algun, sinó el tema que t'assignen pot no ser del teu interès com en el meu cas, i no aprofites el temps en lloc d'estar en un grup de

treball que si que t'interessa..

No se

El so de la sala

Crec que es dedica poc temps als work cafes i massa a les ponències. L'acústica durant el work cafe no era bona.

Crec que estarien bé més trobades l'any, potser una altra... Precisament per una cosa que suggerien el Sr Castiñeira , temps per reflexionar i

pensar.

L'aparcament.

La ubicació de la gent a les taules per ordre de preferència. No em van donar cap de les que havia demanat i la que em va tocar estava lluny del

que jo faig. Potser es porien donar més de 5 opcions

tot bé

L'espai. No es sentia gaire bé ni les conferències ni el workcafè. Un espai més ampli hagués estat millor.

Espai work-cafe massa soroll. M'hauria agradat anar ames taules.

Molt interessant el work-cafe tot i que seria interessant poder participar en més d'un.

El lliurament de diplomes massa llarg

La informació del que es tractava a les taules no estava ben definit ni ben comunicat. Hi havia gent que ha anat a taules assignades i aleshores la

persona que exposava la bona pràctica s'havia d'ajustar a les necessitats de la gent o es quedava un xic sorpresa. Potser agilitzar el lliurament de

premis, donant per escrit els centres reconeguts i fent-los passar a tots de cop seria més àgil. Les xerrades protocolàries no calen.

Aquest any ha estat complicat l'aparcament (?)

Crec que els ponents són molt bons, però de vegades l'enfocament de la ponència crec que hauria de ser més tècnica. Per ex.: el tercer ponent

(Jordi Adell), és un gran comunicador, ho va fer molt bé, però dubto de si va aportar gaire cosa per als centres.

Al moment de repartiment del premis s'hauria de trobar una forma de fer-ho més àgil.

Una ponencia menys i 2 torns de work café seguits. (NO CAL ESMORZAR DOS COPS)

La Sala plenària no ha pogut absorbir tots els assistents.
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Mes temps per work cafè i obrir temas de l'ESO i batxillerat

El volum sonor a l'espai on es va fer el Work Cafè feia, en alguns moments, difícil entendre's a la taula

L'entrega de diplomes i els parlaments es van fer una mica llargs. L'aparcament va ser també una mica problema. L' última conferència, pot ser va

fer allargar una mica massa el matí. Per lo de poder integrar tanta informació. Ja que les altres dues ja havien estat molt intenses. I havien obert

força camps de reflexió que calia interioritzar. Crec que amb dues conferències es podria passar. I es podria deixar una mica més de temps al

diàleg.

Tot molt bé. Igual el temps per als ponents ha quedat curt, ja que les ponències no m'han resultat pesades i s'he m'han passat ràpides.

El temps en les ponències. A vegades resulta una mica estressant que els ponents tinguin que escorçar el temps de preparació i per

conseqüència escorçar i desordenar les seves aportacions.

Ha faltat temps perquè ñes ponències eren molt interessants

El desenvolupament del work - cafè. Les ponències estaven més orientades a Centres de primària o secundària que no pas a Centres amb estudis

de FP. Mala sonorització de l'espai on es fa i disposició de l'espai inadequat.

L'espai work cafè va estar molt bé però havia dificultats per escoltar el companys de taula

Ajustar-se més al temps programat.

A mi no se'm va assignar cap taula al work-cafè d'inici i vaig ser dirigit al bar per esmorzar i se'ns va dir que se'ns vindria a comunicar en quines

taules hi havia vacants, cosa que no va succeir. Quan vaig sortir i vaig preguntar-ho, vaig veure que n'hi havia moltes! però a falta e 30 minuts per

acabar, vaig pensar que no valia la pena. Considero que, de cara a futures edicions, cal ajustar el nombre d'inscripcions a la disponibilitat de tenir

lloc a una taula el work-cafè. Crec que el fet que unes 40 persones no poguéssim participar-hi és quelcom molt greu i que cal evitar que es torni a

repetir en un futur.

No va ser possible assignar-me taula de treball, que considero la part més important de la jornada

Minimitzaria ,encara més; el temps per la intervenció dels càrrecs educatius i cediria més temps als ponents.

La duració dels work-cafès és molt curta. Potser interessaria més el format workshop o tallers, taules de debat. El material de les ponències: es

pot consultar a la web? (Encara ho he de cercar; però penso que és molt útil, ja que mai hi ha temps suficient, i no s'han pogut passar tots els

slides, de manera que poder repassar els temes de què s'ha parlat, pot ser molt útil.

L'espai del work-café no es podia seguir per la interferència de soroll entre taules. El lliurament de reconeixements es fa molt pesat i una pèrdua

de temps.

Al work-cafè estàvem asseguts massa apretats i, a més, costava sentir les intervencions dels altres participants de la taula. D'altra banda, va ser

una llàstima que el contingut de les ponències es veiés afectat pel retard que es anar acumulant al llarg de tota la jornada.

El temps de les ponències, massa contrarellotge.

M'ha agradat les dues ponències inicials però considero que eren massa similars.

Assignació a taules de treball. Manca de concreció de les taules a part dels participants.

L'entrega de Diplomes. Es fa massa llarga. Potser fer una entrega global de grup per cada model de guardó

La informació, de part del personal organitzador, de la distribució dels diferents espais del work-cafe perquè en arribar a les 8:30 les hostesses no

sabien quines escales eren les correctes per arribar a la sala D de la primera planta.

Potser aforaments menys multitudinaris i més propers a cada realitat i entorn (escolar i comarcal) , entenc la dificultat d'aquesta proposta pels

ponents, no tant pels participants.

Organització:el work cafe hi havia molt soroll ambiental, costava seguir la converça de la taula. Contingut : molt interessant la primera i tercera

xerrada, la segona no m ha agradat. Afegiria ponents on expliquessin explicació i avantatges de les acreditacions de la iso.

El control del temps

A les taules del work cafè estàvem una mica apretats. També el "soroll" ambiental dificultava una mica l'escolta dels companys de taula. No són

queixes, són propostes de millora. Gràcies!!

ens haurien de facilitar totes les ponències ppt

Venen ponents súper interessants i només poden parlar 30-40 minuts... és una llàstima. Caldria més temps per les ponències, o menys

ponències... I reduir la primera part de polítiqueo...

L'espai-temps del Work Café mes llarg i participatiu, i en més d'una taula.

A l'arribar fins que no ens han indicat per on es pujaba a la sala de conferències, ho hem hagut de preguntar a tres taules diferents.

les cadires de la sala són incòmodes

Intentar assegurar que tothom pugui participar del primer work cafè escollit

La xerrada del work cafè ha estat ben portada però no tenia res a veure amb cap dels 4 temes que havia triat. Vinc de Girona i m'ha sabut molt

greu fer el viatge en va. Penso que haurieu d'avisar abans per poder decidir si ena val la pena o no venir. Salutacoins.

Crec que s'hauria de poder assignar a tothom alguna de les taules escollides. Potser n'hauríem de triar 5 en comptes de 3 per tenir un ventall més

ampli de cara a l'organització.

El títol de les taules del work Cafè ha de ser més explícit, indicant qui comentarà les experiències i quines. Jo m'he equivocat al escollir, pensava

que es tractaria un altre aspecte.

Pel que fa a l'organització, caldria trobar un espai que fos de millor accés i amb més facilitat per aparcar, Molts hem arribat tard perquè hem

perdut molt de temps en les retencions i buscant aparcament. Una proposta d'ubicació podria ser a la Catalunya central. Pel que fa als

continguts, les dues primeres ponències no m'han semblat massa interessants pel fet que no aportaven res que els docents no sabem, no veig de

quina manera això em pot fer millorar la meva pràctica docent.

Que els representants de l administracio i fins i tot ponents siguin conscients que no tot el public es de FP...es una manca de consideracio i

respecte pels centres que no ho som quan hi fan referencia constant i el cada cop mes nombros sector que no ho es ni tan sols s esmenta ni una

vegada...malgrat ser fins i tot centres publics

Més temps o dos work cafè
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Allargar la jornada per a permetre que els ponents es puguin explaiar. Possibilitat de fer matí i tarda? Alleugerir el lliurament de diplomes cridant-

los un seguit de l'altre estalviant una ronda d'aplaudiments.

L'esmentat abans, i també l'enfocament a escoles públiques, no cal dir a les concertades que teniu les xarxes obertes a totes les escoles i que

les hi convideu si no es pot accedir quan és escola concertada i que no fa formació professional.

En les dues primeres ponències s'han repetit continguts. En la sala del work cafe hi havia molt de soroll, per la quantitat de gent. En ocasions

costava parlar i escoltar.

Si hi ha molta demanda d'una taula, es per algun motiu, ens interessa. Per tant jo demanaria que si cal ficar 3 taules o una taula amb mes

capacitat, es fa. En el meu cas m'han donat una taula que per res havia demanat, si hages tingut la informació abans, de la taula assignada, no

vinc, menys mal que he pogut anar a un altra taula.

Respecte a l'organització trobo que les indicacions per arribar a la Sala de les ponències no eren suficients. Crec que hauria d'haver-hi més

cartells des del lloc d'inscripció.

La taula a la que m'ha tocat participar no només era una de les que no havia sol·licitat, sinó que el tema no tenia res a veure. És més, era un

tema molt més adequat per un director que per a un coordinador de qualitat. Ja entenc que no a tothom li pot tocar les taules que desitja, però hi

havia algun criteri per reassignar-les?

No cal acabar tant tard!

Poc aparcament La sala del work cafe era molt sorollosa

Les taules del work cafè estaven una mica massa juntes i hi havia certes dificultats en poder mantenir un diàleg fluid amb tots els membres de la

taula. Malgrat tot, l'experiència la considero molt interessant.

L'assignació de dels temes de Work cafè. Saber-ho en el darrer moment impedeix que s'aprofiti bé.

La organització del Work Cafè. Massa soroll i en particular a la meva taula, poc temps per debatre i compartir.

L'espai on s'ha fet el Work Cafè no és del tot idoni pel nivell de soroll que s'arriba a crear.

El temps ha estat massa ajustat i els ponents han anat molt ràpid. Per altre banda la organització de les taules del work cafe . Nosaltres no vem

escollir la taula que ens va tocar i el tema encara que interessant no era prioritari per nosaltres ni el nostre àmbit.

Els work-café: L'espai entre les diferents taules i el nombre de persones dins la sala fa que el soroll ambiental sigui excessiu i molts cops perdis

el fil d'allò que s'està parlant a la teva taula.

Crec que totes les ponències han estat molt encertades, però potser seria millor fer-ne alguna menys i poder destinar més temps al work-cafè

Reserva d'aparcament per els participants

L'espai del Work-café fa que les taules estiguin massa a prop, aixó genera molt soroll i no pots sentir el que estan dient a la teva pròpia taula

Temporització general de l'acte. S'ha hagut de tallar els ponents. No s'han tingut en compte el temps que triga la gent en anar d'un lloc a un altre.

En el work cafè hi havia molt soroll i era difícil estar atent de tot. A la taula 31 , si erem 11 persones, 1 era el moderador, 2 d'una experiència i 3

d'una altre, per tant només hi havien 5 persones interessades en el tema, crec que per aprofundir més i arribar a més gent hi hauria d'haver un

nombre més elevat de persones interessades.

Menys presentacions i discursos- Més puntualitat

Cal fer aquestes sessions fora de l'horari escolar, en dissabte o diumenge al matí.

Més temps de work cafè i menys ponències.

Massa activitats pel temps disponible. Si es volen fer 3 ponències (cal ? ) han de ser molt més curtes.

----

El so i la il·luminació de la sala.

Encara que entenc la necessitat de fer-ho, trobo que el lliurament de diplomes es fa massa llarg

El work café es fa molt difícil escoltar allò que es diu a la pròpia taula perquè hi havia molt de soroll.

L’acústica de la sala de conferències no és del tot bona L’entrega dels certificats als instituts va ser una cerimònia massa llarga i avorrida, que va

fer perdre l’atenció de les persones participants

preveure un espai d'aparcament per als vehicles... per dir alguna cosa, ja que tot ho vaig trobar bastant correcte.

Deixar més temps als ponents. M'ha sabut greu que no poguessin explicar tot el que volien per manca de temps. M'he quedat amb ganes de més.

la entrega de diplomes

En el workcafe hi havia molt soroll i costava entendre la persona que hi havia al costat oposat de la taula.

Haurien de pensar que hi ha gent que és vegetariana i tant dolça no és sa.

el work-cafè s'ha desplegar en un espai innadequat perquè hi havia molt de soroll ambiental que dificultaba la comprensió entre els membres de la

pròpia taula i dificultava la concentració

El work cafè ha estat una bona idea però el principal problema era que en haver-hi tanta gent parlant a la mateixa sala costava de seguir el que

s'explicava a la taula. A mi, particularment em distreia força el soroll de fons.

Pot ser s'hauria de millorar que al work café se sentin millor als companys quan parlin. La sonoritat no era massa bona.

Poder participar en 2 taules rodones.

Ajustar el temps dels ponents. Poder participar en més works-cafés

Pot ser ha faltat temps per desenvolupar la primera conferència (Àngel Castiñeira). El volum de gent ha estat molt elevat. Tema serveis (noies) o

movilitzar tanta gent. Però no treu el bon gust de la jornada

El temps dedicat al Work Cafe podria ser més

Reasignació de taules work coffee Duració més llarga real (descomptat el temps de posar-les en marxa) de les taules Molt de soroll ambiental a

les taules (era dificil comunicar-se amb el soroll de fons existent) Disposar de materials distribuits a les altres taules

Més temps al work-cafè, era realment el que més m'interessava. Però menys soroll, costava sentir als companys. Crec que en alguna ocasió,

s'hauria de convidar algun grup d'alumnes i que ells preparin una ponència que digui que és per ells la qualitat en l'ensenyament.

El problema del Work Café és que amb tanta gent xerrant dins el mateix espai es fa difícil escoltar els companys de taula.
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En primer lloc l'aparcament, s'hauria de tenir en compte el volum de gent que assistim aquestes jornades. En 2n lloc no pot ser que si hi ha una

inscripció faltin cadires a la sala per poder sentir les ponències. La 1ra i la 2na xerrada a mi no m'han a portat res de nou, crec que val més fer

dos taules, però sobretot el que vaig trobar a faltar temps per la ultima ponència. Crec que professionalment i personalment vaig aprendre molt

però em va faltar el contingut de la part del mig, crec que hagués sigut més profitós, després del la taula, només haver fet aquesta ponència.

Tot correcte.

Fer works cafè amb dos temàtiques de treball

Parlaments inicials són feixucs

La ponència del Sr. Castiñeira ha estat molt interessant però ha mancat temps per poder desenvolupar-la. M'agradaria haver gaudit de tot el

contingut.

Cafe

Fer una conferència menys i poder estar a dos taules del work-cafè.

En la meva opinió està de més tant lliurament de diplomes, es fa massa llarg, la veritat és que matinar per després estar un hora veient un

lliurament de medalles i altres assoliments........ Potser caldria fer-ho més àgil i aprofitar més la jornada de treball. Altra opció que ja s’havia fet,

és fer-ho al final abans del la cloenda.

Ja sé que és molt difícil per l'organització, però podria ser interressant conèixer la taula del Work Cafè a la qual ens han assignat, un o dos dies

abans, per si podem preparar alguna cosa.

Cap

Massa ponents i no tenen temps per fer la sessió.

Estaria bé la possibilitat de parlar a més d'un taller.

Entrega de diplomes llarg.

El so de vegades fallada i feia que els del darrera del tot no poguessin escoltar correctament les ponències. M'agradaria que el temps de work-

cafè hagués estat més llarg.

La part institucional inicial, que entenc que s'ha de fer, s'ha fet llarga i pesada, però sobretot ha donat la sensació que després això "es menjava"

les parts més interessants

El work-café hauria de donar l'oportunitat de participació a tothom per poder conèixer i compartir experiències als que voldríem innovar

Tot i que és molt dificil controlar el timing, és una pena que aquestes ponències tant interessants s'hagin d'escurçar a corre-cuita, en algun cas,

per mancar de temps i, com a consequència quedi un discurs una mica inconexe. Aquest problema ha afectat a la segona ponència:

Metodologies ...".

Menys presentacions i més taules per intercanviar experiències. La temporització excesivament apretada. O s'allarga la jornada o s'intenta

encabir-hi menys contingut. El cafè molt dolent

Durant ell work-café hi habia moments que no es podia paralr perquè hi habia molt soroll de fons.

He trobat a faltar personalitats de l'Adiminstració a l'obertura i/o cloenda de l'acte. Un acte d'aquesta envergadura ho demana. No hi havia cap

medi de comunicacions, premsa o similar. És bo donar-li ressó a l'acte i fer-lo visible al país. Les sales del work-cafè resulten massa sorolloses i

és fa difícil poder intercanviar experiències amb un soroll tant elevat. Millorar l'acústica és necessàri.

Crec que aniria bé eliminar una de les ponències i augmentar el temps del work-cafe, organitzant-lo per poder participar en dues o tres taules

El temps de les ponències van molt justos. Els ponents van haver d'escursar-les.

la puntualitat de les xerrades

hi havia massa gent a la sala de les conferències.

Crec que és un programa massa "apretat" i dóna la sensació d'anar a contratemps durant tota la jornada. Tot i que les xerrades són prou

interessants, potser seria millor fer-ne menys, i tenir el temps més "esponjat".

cap

Timming part inicial.

L'espai i els ponents

Potser la sala principal, ja que la seva amplada dificulta la visió directa dels ponents

S'han de millorar el tempos....

Es podria suprimir el parlament de cloenda del representant del departament d'Ensenyament i deixar els parlaments pel principi de la Jornada. És

una llàstima perquè a aquella hora (14'30h) la gent té ganes d'anar a dinar i la sala queda buida després de la darrera ponència. Per tant, seria

millor no incloure-la en el programa.

Hora d'inici = hora punta pels desplaçaments en cotxe

Fer com en el teatre: 3 timbres per avisar que comença la 2ª part..és difícil de fer callar als profes... Enlloc de fer 3 conferències, fer-ne 2 i poder

passar per dues taules com a mínim; de tot el muntatge individualment se'n treu poc profit: n'hi havia 55 i només n'he fet 1 que no era la que havia

triat; m'ha agradat i en trauré suc però... Alguna fórmula (hi hauria de pensar més) que permetés aprofitar més la feina excel·lent que ens

presentava tothom: minipresentacions en diferents sales, passar per dues o més taules. Que hi hagi una estona de trobada "informal": és un dia

de retrobament amb molta gent de la xarxa i amb gent que coneixem en d'altres centres... En definitiva, allargar la trobada..."work-lunch" per

aprofitar les moltes extraordinàries feines i experiències que s'estan fent en molts centres.

posaria pantalles on apareixen els tweets!

Tothom mereix la seva estona de reconeixement per la feina feta, però es va fer llarg... Si hi ha tants centres, es podrien anomenar els centres i

donar els diplomes en grup? En un altre moment es fa la foto...

Agrairíem que en el work café, les taules no estiguessin col·locades tan juntes, perquè s'havia de fer un gran esforç per escoltar el que deien tots;

hi havia molt soroll de fons i resultava molt difícil sentir, especialment el ponent.

El format wor-cafè és molt encertat, però l'acústica de la sala no és bona i costa escoltar les intervencions. El traspàs del wor-cafè a la següent

xerrada necessitaria un marge de temps per fer el desplaçament,
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El work-cafè és una bona idea en general, però és dificil establir una comunicació eficient entre els components de la taula ja que hi han moltes

taules a la sala, i cada cop has d'aixecar més el to de veu per tal que et pugui escoltar tothom.

L'organització del work-café

Els serveis han estat insuficients pel volum d'assistents. L'espai del work-cafe no tenia un aïllament sonor adequat per poder mantenir la conversa

i escoltar de forma adequada. El soroll de fons ha estat elevat. La distribució de l'espai en dos plantes dificulta l'accés a les persones amb

mobilitat reduïda. La sala de les ponències no tenia una distribució de les cadires adequada. Els passadissos de circulació s'han mostrat estrets

(no tenien la mida mínima de 1m.) provocant que el pas dels assistents donés, com a conseqüència, cops amb les bosses i el cos a les persones

segudes al costat dels passadissos. L'espai lliure entre files de cadires s'ha mostrat insuficient al no permetre el pas correcte, quan les cadires

estaven ocupades, dels assistents que anaven arribant.

Molt correcte en general.

La cafeteria inicial, poc personal

Observacions

Felicitar-vos per l'organització en general a tots els que ho feu possible.

Al meu parer seria preferible reduir el nombre de temes a tractar. Un format de 5-8 temes a tractar, tot presentant bones pràctiques realitzades

pels Centres i deixant temps per intervencions seria més profitós. L'actual format solament permet copsar pinzellades dels temes en qüestió.

Cal millorar la gestió dels tempos i controlar les inscripcions. Intolerable que hi hagi hagut participants a qui no es va assignar lloc al work-cafè.

Molt bo en Jordi Adell, he de repetir formacions amb ell

Surto del work-café amb el mateix dubte que baix entrar, com estructurar el "meu" mòdul (no sintesi) en format projecte: On queden les UF's,

sistemes d'avaulació, repetidors que no fan tot el mòdul, professionals que es matriculen a UF's soltes, etc... Les ponències m'han ajudat més al

tema, que la mateixa taula.

Els serveis no estan ben localitzats i es concentren moltes cues, i segur que deuen haver suficients com per no haver de fer cues i assistir a les

conferències en retard.

El comiat dels alumnes de teatre i dansa ja ho fet tot rodó.

Caldria que cerquéssiu un mecanisme pq les escoles concertades i privades es veiessin més recolzades per part del departament.

Exposar amb un vocal de taula el que s'ha parlat amb 3-4 frases i publicar-lo

És el primer any que hi assisteixo i ha estat molt interessant. Em sobra, i amb perdó, la part institucional de lliurament de certificats...massa llarg

i es guanyaria un temps molt bo per conferències i moments de compartir...

En general ha estat molt bé i interessants. Les aportacions son critiques constructives adreçades a la millora continua.

Tornaria a participar en properes edicions.

Enhorabona als organitzadors

-

.

Felicitats per les ponències 1 i 3, realment molt bones.

no hi ha temps per esmorzar i trobar-se amb companys d'altres centres

Felicitats per unes jornades de qualitat "de Qualitat" (m'he sorprès gratament).

Crec que un acte d'aquesta magnitud ha estat prou ben organitzat i vull felicitar als que ho han fet possible.

Cal de felicitar el Departament d'Ensenyament per l'organització d'aquestes Jornades, i preocupar-nos sempre per la Qualitat en les escoles.

Només vull expressar el meu agraïment per una jornada de formació enriquidora i motivadora.

Tot i ser del 7℅ que no he pogut assistir a la taula demanada, he tret molt profit de la 43. Enhorabona, ha estat excel.lent.

intentar buscar espais més petits per les sessions del work cafè per evitar les interferències en el soroll ambiental.

Donat el volum d'assistents, vist des de fora, ha funcionat tot bé. Crec que heu trobat un bon format en quant a l'estructura de la jornada. Pot ser

un ponent menys esponjaria els tempus i es podria anar amb més calma

El work cafè es fa curt

Globalment molt bé.

Enhorabona.

no cal paper, amb informació digital n'hi ha prou

S'hauria de parlar amb l'hotel perquè prevegui que s'acabarà el paper de lavabo degut a la quantitat de gent assistent a la jornada.

Hi ha intervencions que caldria veure 2 vegades o més per a treuren el màxim profit i també poder passar al claustre de professors, per això caldria

poder disposar de la filmació de les intervencions.

Us felicitem per l'organització. Molt interessant.

La taula assignada no era la demanada

Reitero les meves felicitacions tant pel contingut de la Jornada, la qualitat dels ponents, l'interès dels continguts i la bona organització general.

M'hauria agradat poder participar en altres taules, doncs hi havia varis temes que m'interessaven i al fer-se simultàniament només he pogut

accedir a una, la de l'FP DUAL. M'interessava també les estratègies per disminuir l'abandonament i la tutoria a l'FP.

----

Estic molt satisfet per haver participat

Moltíssimes gràcies per la jornada. Molt ben organitzada

Felicitar a l'organització de la jornada. El contingut és molt interessant i pot ajudar a les diverses tasques que desenvolupem als centres

educatius.

Insisteixo en les felicitacions.
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Enhorabona per la feina. Era la primera vegada que assistia i m'he quedat impressionada, per la qualitat dels continguts i de l'organització.

Enhorabona! Molt interessant

Excel.lent organització. Felicitats!

Sempre acabem amb el temps just. Potser fora bo, fer només dues ponències més llargues i allargar el work coffee i així els alumnes de dança

podrien haver mostrat el seu treball a tota l'audiència, i la sensació que tenen tots els ponents de poc temps desapareixeria.

Res

Excel·lent jornada!!

Escollir un lloc més gran, donada la gran quantitat de persones inscrites

Una jornada d'aprenentatge molt bona. Molt satisfet d'haver participat.

Enhorabona per la qualitat de les ponencies i l'organització del workcoffee

Proposaria ponències sobres temes que realment ens aportin coneixements i experiències innovadores i diferents. També seria interessant poder

assistir a més d'una taula, són espais d'intercanvi molt enriquidors i és una llàstima que només puguem estar en una d'elles. Jo eliminaria alguna

ponència i hi afegiria més espai d'intercanvi d'experiències.

M'ha encantat la taula rodona!! Proposo escollir les taules rodones proposades per l'organització amb parelles de dos i els ponents vagin a dues

taules on els participants no es mouran,

La jornada molt interessant

Erem com unes 20 persones que no se'na havia adjuticat taula de work-cafè, i després de veure a quines taules hi havíen baixes, ens anaven dient

on quedaven espais vuit per poder anar, ha quedat una mica malament, ja que quan entravem les sessions ja havíen començat, crec que per la

poca quantitat de gent que s'havia quedat sense adjudicar taula, els podíen haver ubicat posant una cadira mes.

Els espais de trobada entre instituts són molt enriquidors. S'han de fomentar més aquestes trobades.

Molts agraiments als que us deixeu la pell per muntar i organitzar tot aixo.sou uns cracks!

No puc valorar la tercera ponència perquè he hagut de marxar, faig classe per la tarda

Sempre és motivadora i engrescadora aquesta jornada

El Sr. Jordi Adell un comunicador nat. Per mi, és el Joan Capri del segle XXI: ·"humor a la catalana amb contingut i missatge estructurat, clar i

directe". https://ca.wikipedia.org/wiki/Joan_Capri

Intentaria lligar millor les assignacions als temes del cafè (ja sé que no és fàcil...).

Ha estat una jornada molt positiva i felicito a l'organització i a totes les persones que han fet possible aquest èxit

Tot molt bé

Felicitats per l'organització!

Ha estat un "regal" molt maco l'espectacle de dansa que han fet els estudiants. Gràcies per a oferir-nos una jornada tant interessant al

professorat. Esperaré impacientment les properes Jornades ;-)

------

S'agraeix quan et toca la sessió de Work Café que realment t'interessa; quan el tema i el contingut que s'exposa és rellevant per a la situació i

experiència professionals pròpies. I també que la presentació del "ponent" de la taula s'ajusti al tema i al títol del programa.

Les certificacions als Centres reconeguts poden ser d'una altra manera. Segurament que el Conseller visiti directament cada centre seria més

impactant i valorat per als centres. Això donaria temps o, a començar més tard (més comoditat per als centres que venim de fora), incloure alguna

altra ponència.

Felicitar els centres educatius per omplir una vegada més l'aforament d'aquesta jornada de forma massiva.

Penso que l'organització i els continguts de la jornada han funcionat bastant bé. Però, el temps de durada del work café és insuficient.

Es podria habilitat un espai virtual on es pogués accedir a les presentacions, de manera que els assistents puguin seguir també el contingut de

les presentacions al mòbil o tauleta.

La taula del work-cafè eno es fa ajustar en absolut a la temàtica que s'havia de tractar segons el títol. No es va moderar en cap moment el torn de

paraules per poder intervenir

Espero repetir el proper curs.

Felicitacions per la feina desenvolupada.Tot el nostre reconeixement a tot l'equip del pqimc. Esperem poder retrobar-nos a la catorzena sessió.

Limitar inscripcions o canviar de lloc. L'Hotel campus de la UAB se'ns està quedant petit. Felicitats per la jornada, crec que va ser un èxit i us

dono les gràcies per la feina feta i la trobada que vareu organitzar, per mi va ser de gran utilitat.

Potser són massa ponències per una sola jornada Seria interessant poder participar en més d'una taula de treball

Penso que no cal una oferta tant gran de taules de work-café. Al final no m'interessava la taula que m'han assignat. Podria haver més d'una taula

treballant els temes més demanats. És a dir, si hi ha 50 persones que han demanat un tema en primera opció, fer 5 taules de 10 treballant aquest

mateix tema i així tothom fa el tema que més els motiva.

M'adhereixo també al suggeriment fet per altres en el sentit que les persones que es reuneixen a la taula del work-café tinguin més en comú; per

ex.: dimensions del centre de procedència dels participants.

Moltes gràcies

La grua s'ha emportat el meu cotxe i els d'uns quants més.

Estaria molt bé fer més d'un workcafe. No caldria pas fer dos esmorzars, sinó que estaria molt bé estar en almenys dues, si no tres taules de

treball, ja que els temes són molt interessants i sap greu només poder assistir en una.

Felicitar a tot l'equip organitzador pel seu encert i al servei de l'Hotel

El parking és insuficient i a molt s'ens ha emportat el cotxe la grua, penso que s'hauria de tenir en compta que venim molts de fora i necessitem el

cotxe per accedir.

Bona feina!!

En general molt interessant
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seria millor facilitar el boligraf i fulls en el moment de l,acreditació

M'ha encantat assistir a aquesta jornada. Penso que he après molt. (Només un petit problema, pensava que l'aparcament seria fàcil i no ha estat

així)
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